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AK Parti Ordu listesi gerçekten sürpriz oldu. Beklentiye cevap alınamadı. İlimiz coğrafyasına
uygun dağılım yapılamadı.
Hatta ve hatta Altınordu ilçemiz için durum daha çok vahim ve sürpriz oldu. 
Altınordu hiç bir adayını listeye yazdıramadı.
Listenin birinci sırası Mahmut Özer. Milli Eğitim Bakanı, Tokatlı. İkinci sırası İbrahim Ufuk
Kaynak, Trabzonlu. Üçüncü sırada Mustafa Hamarat, Ünyeli, dörtte İsa Yüksel, Fatsalı. Büyük
Birlik Partisinde ise Coşkun Sipahioğlu birinci sıradan aday yapıldı, Fatsalı. 
Fatsalı bir adayın kazanabilecek bir sırada olacağı hep beklentiler arasındaydı.
Olmadı... AK Parti Genel merkezi Ordu’yu Tokat ve Trabzonluya teslim etti.
Listenin okuması sahada da böyle yapılıyor.
Birinci sıra adayı Mahmut Özer için ‘hayatında Ordu’ya gelmediği’ dedikodusu yapılıyor.
Trabzonlunun da annesinin Ordulu olduğu.
Neyse; bu konular üzerinde seçime kadar çok konuşacağız.
AK Partinin dördüncü sırasında da AK Parti Fatsa İlçe Başkanı İsa Yüksel yer aldı dedik. 
Bu tablo son dakika gelişmesi olarak yansıdı. İsa beyin bile son anda haberi oldu. 
İsa Yüksel’i tebrik ederiz.
Keşke 2 veya en azından 3. sırada yer alabilseydi.
Mevcut sıralamaya göre işi çok zor. Hatta üçüncü sıradaki adayın bile işi zor.
Konuştuğum bir çok AK Partili insan böyle bir sıralamaya “oy vermeyeceklerini” beyan
etmekteler. Üçüncü sıradaki adayın bile seçilemeyeceği tartışılmakta. AK Parti seçmeni bu
günden böyle bir tepki veriyor. Sandık başına gittiğinde hangi motivasyonla davranır bilemeyiz. 
CHP ve MHP listelerinin üçüncü sıralarında Fatsalı adaylar var.
CHP’de Saadet Partisi kontenjanından gelen üçüncü sıra adayı Ahmet Tokluoğlu, MHP
listesinde yine üçüncü sırada Doğukan Ak yer aldılar. Dolayısıyla CHP ile MHP Fatsa’yı
coğrafyası konumu itibariyle ciddiye almışlar. Üçüncü sıralarına Fatsalı adayları yazmışlar.
İYİ Partide de liste konusunda deprem yaşandı.
Teşkilat içinde ciddi tepkiler var.
İdris Naim Şahin için “emek vermeden geldi, birinci sıraya oturdu” deniliyor. 
“Parti kuruluşundan bu yana emek vermiş simalar harcandı” deniliyor.
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Kuruluşundan bu yana il başkan yardımcısı olan Yunus Kelebek’in sosyal medya paylaşımı çok
anlamlı ve manidar.
Kelebek; açıklamasının son cümlesinde “ ... İdris Naim hariç, İYİ Partiye emek veren diğer
adaylara başarılar diliyorum ...” demekte.
İyi Partide de her şey yolunda gitmedi. Haklı beklentiler karşılık bulmadı.
KARŞILIK BULDUK MU?
Milletvekili listeleri çıktıktan sonra oy verme tercihlerimiz nispeten netleşmiştir sanırım. Şunu
hep dile getirdik.
“Tercihlerimizi milletvekili listelerindeki sıralamalara göre ve adayların profillerine bakarak
yapacağız” 
Evet; listeler önümüzde. 
Kimimiz tastikleyecek, kimimiz eleştireceğiz. 
Kimimiz onaylayacak, kimimiz zed edeceğiz. 
Kimimiz küsecek, kimimiz sevineceğiz. 
Biz; “Fatsalı adaylar seçilebilecek sıralarda olmalı” dedik.
Karşılık buldık mu?
Bencu bulamadık.
Seçim gününe kadar da analizlerimizi yapacağız, tabii ki...
Fatsa’yı es geçenleri seçmen de es geçecektir. 
Çünkü 14 Mayıs seçimleri bütün yönleriyle değerlendirilecektir. 
ÜSLUP SERTLEŞMEMELİ
Türkiye kritik bir seçime hazırlanıyor.Umarım provakasyonlar yaşamayız.Liderler söylemlerine
dikkat etmeli. Şiddet içerikli konuşmalardan hızla uzak durmalılar. 
Yurdum insanının duyarlılıklarına körükle gitmemeliler. 
Ateşe benzin dökmemeliler.
Türkiye bir demokrasi ülkesidir.
Türk milleti cumhuriyeti ve demokrasiyi içine sindirmiş ve bu yönetim şeklinden
vazgeçmeyecektir. 
Liderler ve parti yöneticileri her daim barış dili kullanmalılar. 
Toplumu ayrıştıracak bir kelime dahi söylememeliler. 
En azından 14 Mayısa kadar kutuplaştırma dilinden uzak durmalılar.
“FINDIK 4 DOLAR OLMALI”
Fatsa Ticaret Borsası Başkanı Ali Feyzi “2023 yılı fındık ürünü 4 dolar karşılığı TL. olmalıdır”
dedi.“Hatta bu rakam seçim öncesi açıklanmalıdır” diyerek; ciddi bir çağrıda bulunmuş oldu.Ali
Feyzi’nin bu çağrısı kaşılık bulur mu? Bilemem.
Ancak Sayın Feyzi’nin bu çağrısının önemsenmesi gerekir.
Fatsa Ticaret Borsa Başkanlığı görevi vesilesiyle her daim fındık üreticisinin fiyat konusunda
yanında olan Ali Feyzi geçen hafta ilimizi ziyaret eden Ticaret Bakanı Mehmet Muş ile de
görüşüp bu talebini dile getirmişti.
Ali Feyzi her zaman kitabın tam ortasından konuşan bir kişilik.
İşi eğip bükmez.
Söylenecek sözü direk söyler. 
Fındık taban fiyatının seçim öncesi açıklanması söyleminde olduğu gibi. 
Sayın başkan bu bir fırsatçılık olarak görülmez mi? sorumuza; “... nasıl görülürse görülsün. Biz
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ürünümüze sahip çıkmak adına bunu talep ediyoruz. Kim nasıl yorumlarsa yorumlasın. Bu
ürüne bir fiyat verilmeyecek mi? Seçim öncesi verilse ne olur, sonrası verilse ne olur. Önemli
olan ürüne hak ettiği fiyatın verilmesidir ...” 
Evet; 4 dolar karşılığı TL.
Hep istenilen taban fiyat dolar bazlı değil miydi?
Ali Feyzi başkan da bu durumda ısrarcı davranıyor.
“4 dolar olmalı” diyor.
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